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                               GRADSKO VIJEĆE 
                               Vijećnicima - svima 

 
PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, traži se 
 
 Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Alda Miletić (IDS-HNS-HSU) je na 18. 
redovnoj sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 30. listopada 2018. godine postavila 
vijećničko pitanje iz razloga što je u posljednje vrijeme dobila više pritužbi na „Pjacal“, u stvari 
na ulaz koji je i jedini ulaz, a iz dana u dan postaje sve opasniji za pješake s obzirom na veliku 
prometnost, napose što je izgradnjom sportskog centra „Franko Mileta“ povećan promet i 
potreba za parkirnim mjestima, te je dojam da to postaje centar grada. Predlaže da se poćne 
razmišljati o drugom ulazu na Pjacal, a mogućnost za drugi ulaz postoji s obzirom da je Grad 
2017. godine otkupio poduzeće koje je bilo na putu drugog ulaza. Trenutno je taj ulaz zatvoren 
visokom željeznom ogradom koja onemogućava prolaz. Moli da se razmotri ovaj problem. 
 
ODGOVOR: 
Već tijekom pripreme Programa za raspis urbanističko-arhitektonskog natječaja za dio 
rudarskog kompleksa na Pijacalu prijedlog je bio da se prostor Pijacala otvori prema gradu 
kako kroz nove kolne pristupe tako i kroz pješačke komunikacije. Takvo rješenje su predložili 
i autori prvonagrađenog rada i većina od 11 učesnika u natječaju. 

 



 

Upravo radi otvaranja pješačkih komunikacija iz više pravaca Grad Labin otkupio je 
parcele k.č. 878 i 883/16 obje k.o. Novi Labin preko kojih se ponovo može ostvariti pješačka 
veza sa Rudarskom ulicom  sa jugoistočne strane. 

Međutim moramo naglasiti da je stav Konzervatorskog odjela da bi ograda oko Pijacala 
trebala ostati, što još uvijek drži otvorenim pitanje oko uvjeta otvaranja novog kolnog pristupa. 
Vjerujemo da će se kroz daljnju suradnju sa Konzervatorskim odjelom i to pitanje riješiti na 
najbolji mogući način. 

 
Sa poštovanjem,  

 

                                 
         

GRADONAČELNIK 
                      Valter Glavičić,v.r. 

 
 
 
 
 
 
 
Prijedlog odgovora izradila: 
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